
Verslag van de voorzitter 2013 

In het seizoen 2012/2013 heeft het bestuur van de bewonersvereniging Buiksloterdijk zesmaal 

vergaderd. Tijdens de vergaderingen zijn de lopende ontwikkelingen besproken en zijn afspraken 

gemaakt over welke kwesties we ons actief wilden bemoeien. De Buiksloterdijk bevindt zich op een 

kruispunt van veel projecten en ontwikkelingen, waardoor we als bestuur met veel verschillende 

onderwerpen te maken hebben: sport in de buurt (DWV/Volewijckers), vernieuwing van het 

Floraparkbad, het jeugdhonk, het Noorderpark, de waterhuishouding, maar ook onze eigen meer 

feestelijke activiteiten vanuit de feestcommissie. De verschillende onderwerpen zijn goed verdeeld 

tussen de bestuursleden, waardoor ook tussen de vergaderingen door regelmatig via overleg- en 

klankbordgroepen, brieven, telefoontjes en het bijwonen van vergaderingen bestuursleden geprobeerd 

hebben om (de uitvoering van) plannen in positieve zin te beinvloeden. Daarnaast prijzen we ons 

gelukkig met het feit dat ook individuele oplettende bewoners, en in het bijzonder de Damesbende, 

regelmatig zelf hebben geprobeerd in te grijpen als zaken mis dreigden te lopen, of aandacht hebben 

gevraagd voor ongewenste ontwikkelingen. 

 

In 2012/2013 heb ik als voorzitter van de vereniging deelgenomen aan diverse bijeenkomsten van de 

klankbordgroep sportcentrum Buiksloterbanne. In het begin van het seizoen werden plannen om DWV 

en Volewijckers te concentreren op het sportveld Buiksloterbanne stilgezet, omdat bebouwing 

Elzenhagen Zuid werd uitgesteld vanwege de economische crisis. In het voorjaar van 2013 werden 

deze plannen tot onze verrassing ineens weer uit de kast gehaald omdat de velden van DWV in zeer 

slechte staat verkeren en DWV bijna failliet is. Eindelijk nam het stadsdeel zelf een helder standpunt 

in. Samenvoeging zou het Stadsdeel ook geld kunnen besparen op onderhoud. Aanvankelijk stuitten 

deze plannen opnieuw op weerstand van bewoners aan de Spyridon Louisweg die zich eerder al fel 

hadden verzet. Als voorzitter heb ik namens de Buiksloterdijk ons standpunt herhaald dat sport in de 

wijk en centraal in Noord belangrijk is en dat daarvoor sterke sportverenigingen noodzakelijk zijn. 

Natuurlijk zal een sportterrein dat intensiever bespeeld worden, meer overlast opleveren, maar in goed 

overleg met de verenigingen en met het Stadsdeel moet dat beheersbaar kunnen zijn. De sfeer in de 

Klankbordgroep bleef defensief, maar uiteindelijk is een raadsadres opgesteld waarin de bewoners 

zich neerleggen bij een fusie en concentratie op het terrein van de Volewijckers, waaraan een aantal  

terechte randvoorwaarden is gesteld. Ik heb dat raadsadres dan ook mede ondertekend. Er wordt een 

beheergroep opgericht waar bewoners, vereniging, stadsdeel en toezicht samen de randvoorwaarden 

invullen. De Bewonersvereniging Buiksloot zal ook een zetel hebben, die voorlopig door mij zal 

worden bezet. 

 

Vorig jaar bleek dat het Jongerencentrum Dijk 270 op 31 december werd gesloten. In het nieuwe ROC 

gebouw is een centrale jeugdvoorziening gekomen. Er wordt nu nagedacht over een ander gebruik van 

het gebouw. Begin 2013 zijn enkele bewoners van de Dijk aanwezig geweest bij een 

voorlichtingsavond. Een cafe, kinderdagverblijf zijn zo wat ideeen. De eigenaar Combiwel is met deze 

ideeën aan de slag gegaan, en heeft inmiddels een ondernemer bereid gevonden om hieraan invulling 

te geven. 

 

Na de realisatie van het oostelijke deel (Volewijkerpark Oost) en de drie viaducten ligt de uitvoering 

van het Noorderpark al lange tijd stil. Het Noorderpark is echter nog lang niet af. Ook hier beperkt de 

crisis de plannen – en dat komt ons in bepaalde opzichten niet altijd slecht uit. Daardoor is in ieder 

geval de kap van de bomen uitgesteld en zijn de oorspronkelijke kapvergunningen, mede onder druk 

van bezwaarschriften uit de buurt, ingetrokken. Een nieuw inrichtingsplan is besproken tijdens een 

klankbordbijeenkomst en door ons van commentaar voorzien. Het concept-bestemmingplan dat in 

maart werd gepubliceerd was voor ons een teleurstelling: vaag op de punten die juist om duidelijkheid 

vragen (ligging van de bruggen), incorrect op verschillende punten (locatie van horeca-gelegenheden), 

en zonder heldere visie. Kees Alberts en Pieter Hettema hebben namens het Bestuur een kritische 

zienswijze ingediend, net als overigens vele andere bewoners en groepen uit de buurt. Misschien dat 

dit ook de reden is waarom een nieuwe klankbordgroepbijeenkomst is uitgesteld. We verwachten dat 

het Stadsdeel terug zal komen met een gewijzigde bestemmingsplan. 

 



Door de aanleg van de Noordzuidlijn en verdieping van de Nieuwe Leeuwarderweg is de 

waterhuishouding rond de Buiksloterdijk regelmatig ontregeld. De afvoer van regenwater is soms 

onvoldoende, de achtersloot stroomt soms slecht door waardoor stankoverlast ontstaat en monteurs 

van Waternet vergaten dat ook de Buiksloterdijk water van de Oostzijde krijgt, zodat veel huizen 

plotseling enige tijd van drinkwater verstoken bleven. Vanuit het bestuur heeft vooral Pieter Hettema 

zich hier regelmatig actief mee bemoeid om klachten door te geven en ervoor te zorgen dat Waternet, 

het Stadsdeel en het Hoogheemraadschap deze klachten verhelpen.  

 

In de loop van het jaar heeft Jan Smit zich actief bezig gehouden met de website 

(www.buiksloterdijk.org). Regelmatig zijn nieuwe stukken en standpunten op de website geplaatst. 

Als we erin slagen om meer emailadressen van bewoners te verzamelen, wordt het ongetwijfeld een 

stuk makkelijker om de bewoners directe te informeren over de activiteiten. 

 

Vanuit de Feestcommissie zijn weer de nodige activiteiten georganiseerd. De barbecue op de dag van 

de Dam tot Damloop, de traditionele Paas-eier-zoek-morgen, en de stekjesmarkt trokken weer veel 

(jonge en oudere) bewoners van de dijk. Het bestuur dankt daarom de feestcommissie opnieuw voor 

hun inzet. 

 

Twee bestuursleden treden af: De voorzitter gaat zich met andere werkzaamheden bezig houden en 

Kitty gaat een heel ander stadsdeel verkennen en legt daarom haar functie als penningmeester neer. 

Vanuit het bestuur wordt voorgesteld om Pieter Hettema te kandideren als nieuwe voorzitter, en wordt 

daarnaast contact gezocht met nieuwe kandidaten voor het bestuur.  

 

Voor de laatste maal, 

Uw voorzitter, 

 

Louis Zaal 

 

 

 

 


